
ZÁPIS	  Z	  JEDNÁNÍ	  VÝBORU	  

SVJ	  Štouračova	  17,	  19,	  21,	  Brno	  

Termín:	  	   	   28.	  dubna	  2011	  18:00	  
Místo:	   	   	   soukr.	  byt	  Ing.	  Zámečníka	  
Přítomni:	   	   Šorm,	  Kubiš,	  Zámečník,	  Štěrbová,	  Hanzíková	  

	  

1. Výbor	  v	  počtu	  4	  osob	  je	  usnášeníschopný.	  

2. Předsedkyní	   kontrolní	   komise	   je	   zvolena	   dr.	   Hanzíková.	   Ta	   již	   má	   k	  dispozici	   kontakty	   na	  
všechny	  členy	  komise.	  

3. Zápis	   do	   obchodního	   rejstříku	   –	   splněno	   na	   druhý	   pokus	   (jedenkrát	   vráceno	   pro	   absenci	  
jednoho	  prohlášení).	  

4. Smlouva	  o	  správě	  domu	  je	  zpřipomínkovaná	  –	   je	  dohodnut	  podpis	  na	  Průkopník,	  s.b.d.	  dne	  
11.	  5.	  2011	  v	  15:00,	  zajistí	  dr.	  Šorm	  a	  Ing.	  Kubiš.	  

5. Pro	  jednání	  ohledně	  pozemků	  byly	  nalezeny	  termíny	  setkání	  s	  p.	  Jelínkem	  –	  4.	  5.	  2011	  v	  17.30	  
v	  jeho	  cukrárně,	  zúčastní	  se	  dr.	  Šorm	  a	  Ing.	  Zámečník.	  

6. Anketa	   je	  péčí	  dr.	  Šorma	  nachystána,	   její	  obsah	  byl	  výborem	  diskutován	  e-‐mailovou	  diskuzí	  
17.	   dubna,	   odsouhlasen	   ve	   finální	   komentované	   podobě	   na	   výboru	   a	   anketa	   vč.	  
doprovodných	   textů	   bude	   neprodleně	   zveřejněna	   na	   webových	   stránkách,	   nástěnkách	   a	  
rovněž	  každému	  do	  poštovní	  schránky.	  

7. Byla	   diskutována	   situace	   s	  nátěry	   společného	   zařízení	   v	  domech	   –	   v	  Št.	   17	   toto	   probíhá	  
živelnou	  formou,	  správce	  domu	  se	  dohodne	  s	  p.	  Novotným	  na	  nátěrech	  hrazených	  z	  FO,	  na	  
příštím	  shromáždění	  bude	  podána	  odpovídající	  informace	  –	  schváleno	  všemi	  hlasy.	  

8. Byla	  znovu	  diskutována	  potřebnost	  výměny	  sestav	  na	  hospodářských	  lodžiích	  –	  nově	  je	  třeba	  
požárně	  bezpečnějších	  dveří	  bez	  kování,	  dle	   informací	  z	  domu	  stávajícími	  sestavami	  proniká	  
za	  deště	  voda	  –	  předseda	  nic	  uvedeného	  nezpozoroval,	  ale	  hospodářské	   lodžie	   jsou	  rovněž	  
součástí	  ankety.	  

9. Byl	   znovu	   diskutován	   tvar	   lodžie,	   ten	   bude	   ale	   řešen	   anketou.	   Náhledy	   různých	   lodžií	   a	  
odkazy	  na	  odborné	  servery	  zveřejní	  předseda	  na	  webových	  stránkách	  společenství.	  

	  

Zapsal:	  M.	  Šorm	  

	  


